
Zápis č. 3/2015
ze zasedání Školské rady Základní školy UNESCO, Uherské Hradiště, 
Komenského 350, příspěvková organízaee, konané dne 14.10.2015

Místo zasedání: sborovna Základní školy UNESCO 
Přítomni:
za zákonné zástupce nezletilých žáků:
Mgr. Tereza Grufíková 
p. Veronika Vaďurová

za pedagogické pracovníky:
Mgr. Vendula Hubáčková 
Mgr. Věra Vyhlídová

za zřizovatele:
Ing. Zdeněk Procházka 
Ing. Petra Křiváčková

Om luvení: Ing. Jiří Durďák, Mgr. Ondřej Dostál, Mgr. Gabriela Směřičková 

Hosté: Mgr. Jan Vorba - ředitel školy, p. Anita Jánošíková- ekonomka školy 

PROGRAM:

1. Úvod, schválení programu
2. Informace o realizovaných projektech v tomto školním roce, nové schválené 

projekty, rozvojové programy a dotace
3. Projednání a schválení Výroční zprávy o činnosti školy za školní rok 2014/2015
4. Finanční a ekonomická situace školy
5. Kroužky ve ŠD, ŠK a HČ
6. Dodatek č. 3 k: ŠVP ZŠ UNESCO pro školní klub
7. Den otevřených dveří, program 19.11.2015
8. Projekt POKOS 4.11.2015 - Prezentace 7. mechanizované brigády Armády ČR
9. Informace o prováděných a plánovaných opravách, úpravách školy a jejího okolí
10. Zabezpečení školy
11. Různé
12. Usnesení
13. Závěr a termín příštího jednání



1. úvod
Předsedkyně přivítala všechny přítomné a požádala je o schválení programu 
jednání školské rady. Školská rada souhlasila s navrženým programem. 
Materiály k projednání byly členům rozeslány elektronicky. Řediteli Mgr. Janu 
Vorbovi bylo předáno slovo.

2. Mgr. Jan Vorba informoval členy školské rady o realizovaných projektech 
v tomto školním roce, nových projektech, rozvojových programech MŠMT, 
dotacích. Přítomní členové obdrželi přehled projektů a rozvojových programů.

3. Byla projednána a všemi přítomnými členy schválena Výroční zpráva o činnosti 
školy za školní rok 2014/2015. Mgr. Vorba informoval členy o aktuálním počtu 
žáků školy -  škola má nyní 561 žáků, 23 tříd, průměrná naplněnost 24,4 
žáků/třída, počet dojíždějících žáků cca 40 %. Paní Jánošíková informovala 
členy o vícezdrojovém financování školy, o hospodaření školy, doplňkové 
činnosti školy. Dále byly zodpovězeny dotazy členů školské rady. Výroční 
zprávy jsou zveřejněny na www školy.

4. Mgr. Jan Vorba informoval členy školské rady finanční a ekonomické situaci 
školy. Za rok 2015 škola předpokládá zlepšený hospodářský výsledek.

5. Ředitel školy informoval o kroužcích ve ŠD, ŠK a HC - nabídka všech kroužků 
je zveřejněna na webu školy.

6. Ředitel školy informoval o změnách v ŠVP pro školní klub

7. Mgr. Vorba sdělil informace o plánovaných akcích školy, zejména o Dnu 
otevřených dveří, programu 19.11.2015

8. Mgr. Vorba předal informaci k Projektu POKOS 4.11.2015 - Prezentace 7. 
mechanizované brigády Armády ČR -  není určeno pro veřejnost, bude se týkat 
cca 120 žáků školy

9. Mgr. Vorba předal informaci o prováděných a plánovaných opravách, úpravách 
školy a jejího okolí -  nyní se provádí rekonstrukce kabinetů školy, v plánu oprav 
je  výmalba části budovy v ul. Hradební, připravuje se dokumentace na 
rekonstrukci sociálních zařízení v hlavní budově školy, hledají se možnosti 
financování z dotací. Dále byla vedena debata k možnosti bezbariérové úpravy 
školy.

10. Zabezpečení školy -  p. ředitel informoval o zabezpečení budov školy -  na 
školách jsou pracovníci, kteří kontrolují v době od 7 do 15.30 h vstup všech lidí 
do budov. Tito pracovníci jsou nyní placení úřadem práce.

11. Různé; Připomínka člena školské rady pana Ing. Jiřího Durďáka - požádal, aby 
termíny jednání ŠR byly předem interaktivně konzultovány asi 3 týdny před 
jednáním. Navrhuje pověřit ředitele, aby vždy 3 týdny před jednáním oslovil 
členy školské rady.



Přítomným členům školské rady vyhovuje stávající způsob informování, tzn. 
že chtějí termín dalšího jednání školské rady stanovovat vždy na jednání 
předchozím a dále postupovat dle jednacího řádu školské rady ZŠ UNESCO.

12. Závěr a termín dalšího jednání školské rady
Další jednání se uskuteční ve středu 18. května 2016 v 15 h.

Závěrem předsedkyně školské rady poděkovala všem přítomným členům a ukončila
3. jednání školské rady.

Usnesení ze zasedání ŠR ze dne 14.10.2015 č. 3/2015:

Školská rada schvaluje:
• Výroční zprávu 2014/2015

Školská rada bere na vědomí:

• Informace ředitele školy; k realizovaným projektům, finanční a ekonomické 
situaci školy, kroužkům ve ŠD, ŠK a HČ, Dnu otevřených dveří a programu 
19.11.2015, Projektu POKOS 4.11.2015, prováděným a plánovaným opravám, 
úpravám školy a jejího okolí, zabezpečení školy

.  Dodatek č. 3 k: ŠVP ZŠ UNESCO pro školní klub
• Uskutečnění příštího jednání školské rady -  18.5.2016 v 15 h

Uherské Hradiště dne 15.10.2015

Zapsala: Ing. Petra Křiváčková, zapísovatelka ŠR

Schválila: Mgr. Tereza Grufíková, předsedkyně ŠR


